
oSIEDLE "BARBARA"
w cżechowicach-Dziedzicach
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PRoToKoŁ
z posiedzenia Zarządu Osiedla ,rBarbara" w Czec
w dniu 10 sierpnia 2017 roku.

Posiedzenie Zarządu Osiedla ,,Barbara" odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 2.

Porządek posiedzenia :

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia.
2. Podjęcie uchwały w sprawie zwołania Ogólnego Zebrania Mieszkańców

,'Barbra"
3. Propozycje Zarządu Osiedla dot. podziału środków finansowych Osiedla

,,Barbara" na 2018 r.
4. Zakończęnie posiedzenia.

Ad. 1

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Zarządu Osiedla,,Barbara" Andrzej
Maj, który na podstawie listy obecności stwierdził kworum. Lista obecności
w zŃączenil do protokołu.

Ad.2
Przewodniczący Zarządl Osiedla ,,Barbara" Andtzej Maj zaproponował
zwołanię Ogólnego Zebrania Mieszkńców Osiedla ,,Barbara'' na 28 września
2017 r. o godz. 17.30 w starym budynku Szkoły Podstawowej Nr 2
wCzechowicach-Dziedzicach, Zaproponował zaproszenie na ww. zebranie
Burmistrza Mariana Błachuta i jego zastępców: Macieja Kołoczka i Pawła
Mrowca; Sekretarza Miasta Marka Gazdę, Przewodniczącego Rady Miejskiej
Damiana Że\aznego,przedstawiciela Policji, Strazy Miejskie1 orazmieszkańców
Osiedla. Przeprowńził głosowanię ww. sprawie: za - 4 przeciw - 0,
wstrzlłnujących się - 0.
Zarząd Osiedla ,,Centrum" podjął uchwałę Nr 6/17 w sprawie zwołania
Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Barbarao' w dniu 28 września
20\7 r. o godz. 17.30 w Szkole Podstawowej Nr 2 w Czechowicach-
Dziedzicach (budynek starej szkoĘ).
( uchwała w zŃączetiu do protokołu ).

Ad.3
Zarząd Osiedla ,,Barbara" po dysk-usji przyjil propozycje podziaŁu środków
finansowych dla Osiedla ,,Barbara" na 2018 r. w 85.5I2 zł:

1) Dokończenie budowy chodnika przy uLDrzymały - 40.000 ż,
2) Współfinansowanie Dnia Dziecka ,,Zapaleńcy" - 3.000 zł,
3) Zawody wędkarskie dla dzieci - 2.000 zł,
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Pozostała kwota zostanie rozdysponowana wg wniosków przyjętych na
Ogólnlłn Zębraniu Mieszkańców.
Propozycje do bud,żętu gminy na 2018 r.

1) Remont ul. Gómiczej w kolonii,
2) Przejęcie terenów po byłej Kompanii Węlowej - Osiedle Paszkowiec

i kolonia.
Przewodniczący ZO Andrze1 Maj poinformował o akcji zbierania podpisów
mieszkańców w sprawie zagospodarowania terenów po byłym tartaku

,,Sielesia". Zebrano 463 podpisy pod petycją przekazaną Burmistrzowi
Czechowic-Dziedzic.

Ad.4
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący ZO Andrzej Maj podziękował
członkom Zarządu Osiedla zaprzybycie na zebranie i zakończył posiedzenie.

Na tyrn protokół zakończono.
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